
1. Koliko je uposlenika otišlo u penziju 2018.godine, a koliko će otići u 2019. godini? 

Po mojim saznanjima preko 500 uposlenika za dvije godine. 

Budžetski korisnici: sva ministarstva, policija, sudovi, državni službenici, predškolsko, 

osnovno, sreddnje obrazovanje i ostalo. 

Golim okom za novo zaposlene budžetske korisnike uvećanje preko 20 miliona KM a 

izostavili su djecu sa posebnim potrebama, osnovnu školu u Novoj Kasabi – Konjević Polje 

itd. 

 

2. Broj budžetskih korisnika sa UNSA je 13 879 bez 11086, a 2018. godine je bio 10 772 što 

je uvećanje u 2019. godini za 314 novo uposlenih . Preko 500 koji su otišli u penziju, ukupno 

skoro 900. 

Neka premijer i ministri objasne zbog čega povećanje budžetskih korisnika,na koji dio se 

odnosi, kao i zašto i gdje će biti primljeni? 

 

3. Tražim od menadžmenta Medicinskog fakulteta da dostave plate na medicinskom fakultetu 

zadnjih 6 mjeseci za asistente, vanredne profesore i redovne profesore. 

Posebno koeficijente na temelju kojih su obračunavali plate. Konkretno da li je koeficijent za 

obračun plata na medicini 220, a propisan zakonom je 104 KM.  

 

4. Pitanje za predsjednika Turističke zajednice po kojem osnovu je isplaćen regres i koliki je? 

Želim da mi dostavite iznos isplaćenog regresa i način kako su ga izračunali. Raspolaže se 

informacijom da je isplaćen u visini od 1200 KM.  

Tražim pismene odgovore! Hvala! 


